
Protokół nr 20/19
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik

 w dniu 4 grudnia 2019r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Marcin Urbański -Wójt Gminy
2. Pan Marcin Czerwiński -Zastępca Wójta
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska -Skarbnik Gminy
4. Pan Piotr Wysocki -Sekretarz Gminy
5. Pan Michał Baranowski -dyrektor GOKSiR
6. Pan Tadeusz Szeweluk -dyrektor ZGK

Obradom Komisji przewodniczył Pan Jerzy Weremjewicz – Przewodniczący Komisji.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na rok 2020.
2. Opracowanie planu pracy komisji na 2020 rok.
3. Sprawy różne.

Do punktu 1.

W dyskusji na projektem budżetu głos zabrali:

Pan radny Jerzy Weremjewicz zwrócił uwagę na brak w budżecie wzrostu wynagrodzeń dla
pracowników  Urzędu  Gminy.  Nauczycielom  co  jakiś  czas  podnosi  się  wynagrodzenia  
a o urzędnikach nikt nie pamięta.

Pan radny Kazimierz Tobota – ulica Tarasowa i Biała w stronę Bugu powinny być zrobione
w pełnej  szerokości.  Nie może być tak jak z  ulicą Górną,  gdzie  dwa samochody nie  są  
w stanie się wyminąć.
Zaproponował  aby  jedną  z  tych  ulic  –  przedłużenie  Białej  zrobić  w  pełnej  szerokości,
natomiast na razie zrezygnować z Tarasowej, która nie jest tak pilna i ma duży spadek, co
spowoduje, że woda z Bugowej i Brzeskiej będzie ją niszczyć. 340 tys.zł na dwie ulice to i tak
za mało, więc wszystkie środki lepiej przeznaczyć na Białą. Na uwagę Pana Weremijewicza,
że  na  zachodzie  Europy  robią  wąskie  ulice  i  mijanki  odpowiedział,  że  ulica  Biała  jest  
z zakrętem i takiej mijanki nie byłoby widać.

Pan  Wójt odpowiedział,  że  zapis  w  projekcie  budżetu  był  odpowiedzią  na  wniosek
mieszkańców  tych  ulic.  Nie  jest  zorientowany,  czy  ulicę  Białą  da  się  zrobić  jako
dwupasmową i nie wie czy warto iść w tym kierunku. Ideą było raczej zrobienie przedłużenia
Białej jako deptaku. Na tej ulicy nie ma  dużego ruchu na co dzień, ruch jest tylko w trakcie
imprez organizowanych na stadionie. Zrobienie zjazdu do Topoliny wpisuje się w idę deptaku
na Białej.
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Pan radny Kazimierz Tobota – nie podoba mu się robienie deptaku na Białej. Ulicę Górną
zrobiono wąską, ponieważ mieszkańcy wgrodzili się ponad metr w ulicę. Podobnie jest na
Białej i przestrzegł żeby w przyszłości nie trzeba było rujnować tej ulicy i robić na nowo.
Pan  radny  odniósł  się  do  sprawy  braku  zapisu  w  projekcie  budżetu  dotyczącego
przeznaczenia  środków  na  remont  zaplecza  sportowego  -  zakup  materiałów,  robocizna,
odgrzybienie. Zdaniem Pana radnego powinien być sporządzony kosztorys tego remontu, bo
inaczej w trakcie roku Rada Gminy w nieskończoność będzie zmieniała budżet aby znaleźć
środki na remont.

Pan radny Jerzy Weremjewicz stwierdził, że nie trzeba bać się prac przy tym budynku, po
zrobieniu dachu i wentylacji budynek sam się odgrzybi.

Pan dyrektor Baranowski przedstawił zakres prac jaki zostanie wykonany z przeznaczonych
wcześniej  przez  radę  środki.  Będzie  to  położenie  dachu,  wymurowanie  ścian  na  górze,
zamurowanie  wejść,  zrobienie  wentylacji,  zrobienie  elewacji  wraz  z  otynkowaniem  
i ociepleniem. Budynek wewnątrz będzie robiony środkami GOKSiR (zakup pły kartonowych
i gipsu), prace wykończeniowe zrobią pracownicy zatrudnieni w GOKSiR. 

Pan radny Kazimierz Tobota stwierdził, że nie przekonują go wyjaśnienia Pana dyrektora.
Bez kosztorysu nie  wiadomo co trzeba tam zrobić i  może się  okazać,  że środków trzeba
będzie więcej niż założono.

Cześć  radnych  stwierdziła,  że  kosztorysy  można  zrobić  różne  i  nie  muszą  one  być
wiarygodne. Należy poczekać aż zaczną się prace, wtedy będzie wiadome.

Pani radna Alicja Sawczuk zapytała, czy nie ma tam zewnętrznego przenikania wody przez
ściany, czy faktycznie woda dostaje się do budynku tylko z góry. Podała przykład budynku
szkoły, gdzie dopiero po odkopaniu fundamentów usunięto wilgoć w piwnicy budynku.

Pan dyrektor Baranowski odpowiedział,  że  biegli  sądowi nigdy nie  stwierdzili  że  woda
przenika przez ściany. Ściana od strony skarpy jest dobrze zaizolowana. Woda zaciekała przez
dach, barierki, klatki schodowe. Mamy zamienne pozwolenie na budowę, co oznacza, że ktoś
wziął za to odpowiedzialność. Do 20 grudnia wykonawca ma przykryć dach przynajmniej
folią  paroprzepuszczalną,  obróbka  blacharska  będzie  robiona  na  wiosnę.  Raz  jeszcze
zapewnił,  że  będzie  się  starł  robić budynek wewnątrz  we własnym zakresie,  trzeba tylko
będzie wziąć fachowca do zrobienia instalacji elektrycznej.

Pan radny Kazimierz Tobota stwierdził, że gwarantuje, że dyrektor przyjdziew tej sprawie
do Rady po pieniądze.

Pan radny Witold Pawluczuk zapytał, czy w ryczał ZGK wchodzi zimowe utrzymanie dróg.

Pani Skarbnik odpowiedziała, że zimowe utrzymanie dróg to dodatkowe wydatki.

Pan dyrektor ZGK udzielił  wyjaśnień  na  temat  ryczałtu.   Do  zapłacenia  został  jeszcze
grudzień, ryczałt płacony jest równymi kwotami co miesiąc. Stwierdził, że są to pieniądze
wypracowane przez ZGK, stawki są ustalone wg kalkulacji.  W sprawie tej  składa roczne,
miesięczne i dzienne raporty z wykonanych prac.
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Pan radny Wiesław Remesz poinformował, że 17 sierpnia obkosił i posprzątał przystanek 
w  Homotach  i  przez  cały  rok  nie  widział  tam  pracowników  ZGK.  Ciągle  sprząta  na
przystanku,  gdzie  brakuje  nawet  kosza  na  śmieci.  Stwierdził  również,  że  ZGK  za  mało
odkrzacza drogi gminne.

Pan dyrektor ZGK potwierdził brak kosza na śmieci, nie posiada koszy na stanie a te które
miał, postawił zgodnie z wskazaniem z Urzędu Gminy. Nie umie wytłumaczyć dlaczego nie
obkoszono przystanku w Homotach. Nie zgodził się w kwestii odkrzaczania, poinformował,
że odkrzaczania, o które zabiegał Pan Remesz, zostały wykonane.

Pan Witold Pawluczuk zaproponował, aby obniżyć koszty poprzez sprzątanie świetlicowych
przy świetlicach.

Pan radny Jerzy Weremjewicz poparł tę propozycję. W sprzątanie i koszenie placów przy
świetlicach można również zaangażować zatrudnionych na pół etatu kierowców OSP. 

Pani  Skarbnik odczytała  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  do  projektu  budżetu
gminy na rok 2020. Opinia RIO jest pozytywna.

Pani radna Alicja Sawczuk zapytała o wymianę sprzętu na placu zabaw przy szkole.

Pan Wójt Gminy – dyrektor Zespołu Szkół prosi o wymianę nawierzchni na nowym placu
zabaw. bo jest tam piach i jest on nanoszony przez dzieci do szkoły. Być może na starym
placu zabaw  zrobimy parking a nowy plac zabaw urządzimy z projektu podwórek Niwey lub
w ramach Otwartych Stref Aktywności (OSA).

Pan radna Alicja Sawczuk – miejsce po starym przedszkolu nie jest najlepszym miejscem
do zabawy dla starszych dzieci. Popiera ideę urządzenia tam parkingu.

Pan dyrektor GOKSiR poinformował o złożeniu wniosku o środki do Ministerstwa Kultury
i  Dziedzictwa  Narodowego  Jeśli  nie  dostaniemy  środków,  to  trzeba  będzie  ograniczyć
wydatki na większe zakupy.
W związku z koniecznością wyrównania wynagrodzeń dla 9 pracowników, obniżono wydatki
na inne cele.

Pan radny Kazimierz  Tobota zauważył,  że  brak  jest  baneru  informującego o miejscach
hotelowych  przy  wjeździe  do  Mielnika  i  przy  promie.  To  mogłoby  wpłynąć  na  większe
zainteresowanie noclegami w hotelu i zwiększyłoby dochody GOKSiR.

Pan dyrektor Baranowski zapewnił, że w przyszłym roku takie informacje będą.

Komisja 5 głosami za,  przy 1 głosie wstrzymującym się,  pozytywnie zaopiniowała
projekt budżetu gminy na rok 2020.

(w zał. na str............prot.)
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Do punktu 2.

Komisja ustaliła następujący plan pracy na 2020 rok :

I kwartał

1. Informacja z realizacji opracowania planu zagospodarowania przestrzennego Gminy
Mielnik.

2. Analiza wykonania inwestycji w 2019 roku.
3.  Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

II kwartał

1. Opiniowanie wykonania budżetu za 2019 rok.
2. Informacja o przygotowaniu gminy do letniego sezonu turystycznego.
3. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

III kwartał

1. Opiniowanie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2020 roku.
2. Bieżąca ocena realizowanych inwestycji z budżetu gminy.
3. Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2020.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
5. Sprawy różne.

IV kwartał

1. Rozpatrzenie  wniosków  inwestycyjnych  i  remontowych  zgłoszonych  przez
poszczególne sołectwa do realizacji na 2021 rok.

2. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2021 rok.
3. Przygotowanie planu pracy komisji na 2021 rok.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
5. Sprawy różne.

Do punktu 3.

Pan radny Witold Pawluczuk zapytał  czy gazociąg na Litwę, przez Hołowczyce, będzie
szedł przez teren Gminy Mielnik.
Zaoferował również przekazanie środków Wspólnoty Gruntowej na zakup soli do odśnieżania
drogi powiatowej do Sutna i Niemirowa.

Pan Wójt odpowiedział,  że  nie  ma wiedzy  na  temat  przebiegu  gazociągu,  choć  słyszał  
o  budowie  nowej  stacji  przy  ulicy  Wajkowskiej.  Wyraził  zadowolenie  z  propozycji
sfinansowania zakupu soli do odśnieżania.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała
Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Komisji

                 Jerzy Weremjewicz


